
 

 

 
Norsk Pointerklub 

REFERAT 
STYREMØTE 
03.10.23 

   

 

MØTETYPE Møte via Teams 

MØTELEDER Rune Hoholm 

PROTOKOLLFØRER Anne Grethe Hafslia 

DELTAKERE 

Rune, Lene, Frank, Ulf, Ingrid og Anne Grethe. 
Fravær: Morten, Robert. 
 

 
 
Rune ønsket velkommen. 
 

Emner på dagsordenen 
 
 

SAK 45/23 
KALENDER 2024 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

Hilde Bjånes hadde ansvar for pointerkalender 2023. 
 

KONKLUSJONER 
Anne Grethe sjekker om Hilde tar ansvar for pointerkalenderen 2024 
 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

Sende e-post Anne Grethe Utført 

 
 
 
 
 

SAK 46/23 

HEDER TIL POINTER 
PÅ PALLEN 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

 
 

KONKLUSJONER 

NPK sender oppmerksomhet til vinner av norsk Derby 2023. 
Det sendes også en oppmerksomhet til 2.plass i NM-høyfjell 2023. 
 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 



 

 

Sende oppmerksomhet. Anne Grethe I løpet av uke 40 

 
 
 
 

SAK 47/23 

FORELØPIG RAPPORT 
NM-HØYFJELL 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

Rune ga en foreløpig rapport fra NM-høyfjell. 
 

KONKLUSJONER 

NKK sin representant ga arrangementet mye ros. 
Oppdateringen fra NM-lag på FB var ikke bra nok. 
Oppdateringen fra NM på FB var bra. 
Prøvekomiteen kommer med rapport fra NM-høyfjell etter hvert. 
 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

   

 
 
 
 

SAK 48/23 

RAPPORT FRA 
NORDISK 
POINTERMATCH 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

Ulf rapporterte fra Nordisk pointermatch. 
 

KONKLUSJONER 

De tre beste hundene gir poeng til laget. 
Det er høyt krav til reviering. Høyfjellshunder blir fort noe åpne i søket. Feil vendinger i vinden blir slått ned på. 
Apport skal utføres rett etter fuglearbeid, før utredning. 
Statutter ble ikke fulgt i forhold til bedømming. Dette må bli bedre. 
Det norske laget vet ennå ikke poeng og plassering i konkurransen. 
Det sosiale rundt arrangementet var hyggelig, viktig å bygge relasjoner i Norden. 
 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

Det norske laget tar et oppsummeringsmøte. Ulf  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

SAK 49/23 

PLANLEGGING AV 
AVLSKONFERANSE 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

Planlegging av avlskonferanse vinteren 2024 
 

KONKLUSJONER 

AR er i gang med å planlegge en avlskonferanse, mest sannsynlig 20.01.24 
Avlskonferansen bør legges til Gardermoen. 
Helseundersøkelsen er snart klar. 
 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

Sette dato for avlskonferansen. 
Sjekke hotell for konferansen. 

AR 
Ingrid 

 

 
 
 
 

SAK 50/23 
NY SPONSORAVTALE 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

Hills har sagt opp sin avtale med NPK. 
Det betyr at NPK må ha ny hovedsponsor fra 2024. 
 

KONKLUSJONER 

Styret NPK jobber med å skaffe ny hovedsponsor. 
Ny avtale bør landes før nyttår. 
 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

Forespørre Apetitt Rune  

 
 
 
 

SAK 51/23 

ARBEID MED 
HJEMMESIDEN 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

 
 

KONKLUSJONER 
Arbeidet med hjemmesiden må intensiveres. 
 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

Innkalle ressurspersoner til møte Robert Snarest 

 
 
 
 
 



 

 

SAK 52/23 

ØKONOMI OG 
REGNSKAP 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

 Rune gikk gjennom status for økonomi og regnskap pr. 01.10.23. 
 

KONKLUSJONER 
NPK kan ikke ha grasrotandel fordi vi er en landsdekkende organisasjon. 
 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

   

 
 
 
 
 

SAK 53/23 
EVENTUELT 
 
 

 

DISKUSJON 
 
 

1.Premiering helseundersøkelse. 
2.Utvidelse av AR. 
3.Oppdatering hjemmesiden. 
4.Neste styremøte. 
 

KONKLUSJONER 

1.Styret gir AR inntil kr.5000 til premiering til de som deltar i helseundersøkelsen. 
2.AR ønsker å utvide med en pers. Styret NPK støtter dette. 
3.Sjekke oppdatering hjemmesiden: ansvarlig pointerbutikken, DR Troms og Finnmark og styret NPK. 
4.Neste styremøte blir 01.11.23 kl. 20.00 på Teams. Styret inviterer AR til møtet. 
 

GJØREMÅL ANSVARLIG TIDSFRISTDATOER 

3.Sjekke oppdatering 
4.Sende innkalling og agenda 

Rune 
Rune 

Snarest 
Innen 30.10.23 

 


